
 

 

ALAKOULUJEN PALVELUVERKKOSELVITYKSEN VALMISTELURYHMÄN KOKOUS   
Muistio 
 

Aika: torstai 17.12.2020 klo 16.00-17.45  

Paikka: Valtuustosali / sähköinen Teams-kokous  

 
Läsnä:  
Riitta Jakara, kh:n puheenjohtaja  

Sini Kahilaniemi, kh:n varapuheenjohtaja    teams 

Jussi Viljanen, kv:n puheenjohtaja    teams 

Marjo Mäkinen-Aakula, kv:n I varapuheenjohtaja   teams 

Ulla Eronen, lasten ja nuorten lautakunnan puheenjohtaja  

Miia Saarinen     teams  

Harri Raitala, henkilöstön edustaja (   teams klo 16.07 alkaen 

Mia Mattila, kasvatus- ja opetusjohtaja  

Juha Kuusisto, kaupunginjohtaja  

Antti Jortikka, tekninen johtaja  

Marjatta Lilja, talous- ja hallintojohtaja    teams 

Minna Lähteinen, sihteeri  
 
Poissa: 
Nina Lahtinen, kv:n II varapuheenjohtaja      

 
Asiat  
 

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 
 
Puheenjohtajan Riitta Jakara avasi kokouksen ja totesi kokouksen osallistujat. 
 
2. Valmisteluryhmän tehtävä sekä jatkovalmistelu 

 
Kokouksen aluksi puheenjohtaja Riitta Jakara piti puheenvuoron, jossa hän kertasi kaupunginhallituksen 
tehtäväksiannon.  

 
Hän totesi, että valmisteluryhmän valmistelema aineisto ollut nähtävillä 26.11.-13.12.2020 verkossa, 
paperiversiona Oriveden pääkirjastossa sekä Eräjärven sivukirjastossa ja opetuspalveluiden toimistossa. 
 
Puheenjohtajan pyynnöstä käytiin vakava keskustelu Oriveden Sanomissa ja sosiaalisessa mediassa 
kesken lausunnonantovaiheen esitettyjen kannanottojen vuoksi. Valmisteluryhmän jäsenet kertoivat 
näkemyksensä tapahtuneesta sekä kantansa jatkovalmistelun osalta. 
 
 

2. Mielipiteiden ja lausuntojen käsittely ja aikataulu  
 
Todettiin, että kaupunginhallituksen tammikuun kokouksessa asiasta annetaan tilannekatsaus.  
Sähköiseen mielipidekyselyyn vastasi 107 henkilöä ja lausuntoja tuli yhteensä 14. Valmisteluryhmän on 
syytä hakea lisäaikaa, sillä mielipiteiden ja lausuntojen huolellinen käsittely vaatii aikaa. Lausuntojen ja 
mielipiteiden laajuudella ja määrällä on ollut vaikutusta prosessiin. Kaupunginhallitus voi evästää 
jatkosuunnitelmia.  



 

 

 
Aloitteet ja mielipiteet käydään läpi valmisteluryhmän seuraavassa kokouksessa. Mietittävä millainen 
yhteenvetokooste laaditaan.  
 
Aloitteet ja mielipiteet laitetaan kaupunginhallituksen työtilaan nähtäville. 
 
Kaupungin sisäilmatyöryhmä on linjannut, että Hirsilän koulusta tehdään kuntotutkimus. 
Kuntotutkimuksen tilausta kiirehditty, raportti saataneen valmiiksi helmikuun loppuun mennessä. 
Raportin hinta 30000- 40000 euroa. 
Treduun/Tampereen tilakeskukseen otetaan yhteyttä ja pyydetään lausunto kiinteistön kunnosta. 
Tilojen tulee olla terveet ja turvalliset. Selvitetään, paljonko tilaa on vuokrattu. 
 
Todettiin, että Rovastinkankaalta, Kultavuoresta ja Tredusta oltava ajantasaiset, oikeat ja riittävät 
tiedot, joita tarvitaan päätöksenteon taakse, jotta ei siirretä oppilaita tiloihin, joissa nousee ongelmia 
esiin. 
 
Lisäksi keskusteltiin, olisiko kuitenkin mahdollista järjestää kuntalaisille jotain tilaisuutta, 
epävirallisempaa info-tilaisuutta, esim. teamsin kautta webinaari-tyyppistä. Live-tilaisuuden 
järjestäminen on mahdotonta Koronaan liittyvien suositusten vuoksi, koska kokouksiin osallistujien raja 
on 10. Kysymykset tulisi pyytää etukäteen. Virallinen vaikutusmahdollisuuksien varaaminen on jo 
järjestetty. Asia jäi pohdittavaksi. 
 
3. Yhteenveto 

Puheenjohtaja esitti lopuksi asioista yhteenvedon: 
 

- asia viedään kaupunginhallitukseen 18.1.2021. Todetaan nykytilanne ja pyydetään 
lisäaikaa. 

- palautetta saatu runsaasti; 107 mielipidettä sekä 14 lausuntoa 
- Hirsilän koulun sisäilma tutkitaan, samoin pyydetään Tredusta lausunnot  
- laaditaan tiedote pidetystä kokouksesta: valmisteluryhmä haluaa vastuullisesti paneutua 

runsaasti saatuun palautteeseen, huolellinen ja perusteellinen käsittely vaatii lisäaikaa. 
Suunnitellussa päätöksentekoaikataulussa ei ole mahdollista edetä. 

- työryhmä kokoontuu hallituksen jälkeen ke 27.1. klo 16., jolloin asialistalla on saatujen 
lausuntojen käsittely  

- valtuustoryhmien puheenjohtajat tulee huomioida, jollakin kokoonpanolla järjestetään 
kokoontuminen   

- 18.1.2021 pidettäväksi sovittu seminaari perutaan, sovitaan uusi aika 
- kasvatus- ja opetusjohtaja laatii tiedotteen tiedottajan kanssa. Tiedote laitetaan Wilmaan, 

rehtoreille, kaupungin sivuille. Kaupunginjohtaja informoi johtoryhmää. 
  

 

5. Seuraava kokous pidetään ke 27.1.2021 klo 16. 

- asialistalla tulleiden lausuntojen ja mielipiteiden käsittely  
 

6. Puheenjohtaja kiitti osallistujia ja päätti kokouksen klo 17.45 
 

 


